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Abstract (en)
[origin: EP0363754A1] An automatic toilet water-tank (7) with a lateral opening and an opening on the upper end (25) can be developped so that
the concentrated active ingredient is only released when the flushing means is discharged; to this end, a float (9) is provided on the upper part (6) of
the container (2), opposite the solid cleaning agent (4), thus enabling the entire apparatus to float freely, the outlet of the lateral opening (1) always
staying below the surface of the water (8); the lateral opening (1) is so designed that the concentrated active ingredient cannot flow out when the
water tank is full.

Abstract (fr)
Une caisse à eau automatique (7) pour W.-C. comportant une ouverture latérale et une ouverture du côté supérieur (25) peut être développée de
manière à ce que le concentré de substances actives ne soit évacué que lorsque le moyen de rinçage s'écoule: à cet effet, on a prévu un flotteur (9)
agencé sur la partie supérieure (6) du récipient (2), du côté opposé à la substance de nettoyage solide (4), permettant à l'ensemble de l'appareil de
flotter, la sortie de l'ouverture latérale (1) étant constamment maintenue en-dessous de la surface de l'eau (8); on a fait en sorte que le concentré de
substances actives ne puisse pas s'écouler par l'ouverture latérale (1) lorsque la caisse à eau est pleine.
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